
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 6. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 78
I dagspressen er det i forbindelse med offentliggørelsen af den nye køreplan
kommet frem, at der bliver færre togafgange fra hhv. Viby og Borup st. Dette
sker til trods for, at der på de afgange, der lukker, er et stort passagerantal fra
Viby st. og Borup st. mod København. Ministeren bedes redegøre for sine
holdninger til den ændrede køreplan, herunder om ministeren finder ændrin-
gerne rimelige set i lyset af passagertallene på hhv. Viby st. og Borup st.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jacob
Mark (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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